
Jindřich Kulhavý: Asi žijeme každý na jiné
planetě
- CZ24 News | 2. ledna 2023

ČESKO: Nový rok sebou vždy na začátku přináší mnoho bilancování uplynulých 365 dní,
předsevzetí na další období a k prvnímu dni patří i různě očekávané proslovy politiků k
národu. Miloš Zeman ten svůj přednesl již v období vánočních svátků, takže se daly
očekávat ještě minimálně dva další. Jestliže jsme byli ušetřeni kabaretního čísla v hlavní
roli s Pekarovou Adamovou (nebo jsme její snahu prohovořit k národu nezaznamenali), na
scénu dorazili volební zázrak z Vysočiny Vystrčil a brněnský ideologický optimista a
eurohujer Fiala.

 

  Vystrčilův projev byl většinou občanů ignorován a nepřinesl nic, čím by bylo třeba se zabývat.
Výjimkou je přání předsedy Senátu ČR a proslulého ,,Taiwance“, v němž se vyslovil proto, aby Češi
zůstali Čechy. Vystrčil za poslední roky své kariéry nadělal mnoho škod, což se dotknulo
zahraničních, a především čínských obchodních aktivit několika českých společností. Neschopnost
uvědomit si, že politické tlachání s nulovou prospěšností a efektivitou může mít dopad na obchod,
degradovala Vystrčila na škůdce a nepříliš inteligentního politika. Je tedy s podivem, že v senátních
volbách opět uspěl a dočkal se tak razantního navýšení platu náležejícímu předsedovi Senátu České
republiky.  Plno občanů se dokonce dotazovalo, co na té Vysočině tamní voliči hulí? Vystrčil zastává
funkci, která je bohatě přeplácena, v instituci, jejíž existenci polovina občanů vůbec nechápe, a když
ano, tak pouze jako trafiku pro fosilie či exoty právě typu Vystrčila, Němcové, Drahoše, Hilšera,
Fischera a jim podobných. Moc Senátu je velmi omezená, provoz velmi drahý a práce je vidět jen za
minimem senátorů. A dle toho vypadalo i očekávání projevu předsedy, které nebylo nijak významné.

Proslov Petra Fialy už byl poněkud sledovanější. Reklama na něj běžela několik dní a kdo očekával
něco zásadního, třeba pár slov o možném odstoupení z funkce, mýlil se. Petr Fiala nepřekvapil a za
energického rozkládání rukou sdělil národu opět snůšku lží a polopravd, přičemž se vyhnul všem
omylům a chybám uskutečněným v minulém roku. Takže jsme se dozvěděli to, co jsme ve skutečnosti
netušili. Tedy že současná vláda pod vedením brněnského profesora politologie je nejlepší,
nejschopnější a nejpracovitější. A to jak na poli českém, tak i evropském. Vše zvládnula, se vším si
poradila a nám Čechům pomohla přežít tu katastrofu dějící se na Ukrajině. Díky této vládě se staví
plynovod, ropovod, na řadu přijdou obnovitelné zdroje elektřiny, a nakonec bude moct Fiala ze
Strakovky ukázat vztyčený prostředníček směrem k Moskvě. Tím vším toho hajdaláka z Kremlu Fiala
převezl a občané České republiky pod jeho vedením pomohou porazit tu ruskou stvůru. Speciální dík
byl věnován stotisícům rodin, které přijali ukrajinské uprchlíky a poskytly jim dobré životní
podmínky. Tak nějak vnímal Fiala uplynulý rok svého vládnutí.

Jako opravdu? Podpora Ukrajiny stála české daňové poplatníky stovky miliard korun. Některé odešly
do této východoevropské a korupcí prolezlé země napřímo, jiné formou materiálních darů. Další
peníze stály Českou republiku Ukrajinci žijící u nás. Někteří to udělali tak, že svůj pobyt tady
načerno zlegalizovali a natáhnuli ruku, jiní s nataženou přišli především ze západní části Ukrajiny
v průběhu speciální akce ruské armády, ovšem až poté, kdy pronajali své domy těm, kteří prchnuli
z části východní. No a pak existuje pár tisíc stabilně rotujících a jezdících sem pro sociální dávky.
Přidejme ještě odliv vojenského materiálu a zaměstnávání Ukrajinců v zbrojovkách připravujících
naší vojenskou techniku pro potřeby ukrajinské armády a ochotu vlády půjčovat si peníze, které
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vzápětí předáme dále Kyjevu, přičemž splácet to budeme my, vytváření podmínek pro uhnízdění
Ukrajinců neochotných se vrátit někdy zpět a máme tu vysvětlenou pomoc stotisíců rodin lidu
prchajícímu před válkou. Nikdo z nás si nemohl vybrat, stojí li o takové mrhání českými financemi a
chce li podporovat režim, jehož prezident a další členové vedení státu vydělávají měsíčně desítky
milionů eur, aniž by ze svého přispívali na obranu Ukrajiny.

Fiala nezmínil ani to, že za jeho vlády vystoupala inflace do rekordních výšin, že se podepsal pod
nejvyšší ceny elektřiny ze všech zemí EU, opět se chválil za plné plynové zásobníky, ovšem
nejdražšího plynu z EU, přičemž nikdo netuší, které myslí, když se jich ČR už dříve zbavila. Zmínil
ceny PHM, jejichž cena dle něho klesnula na předválečnou dobu, což je absolutní lež a stále je rozdíl
cca 6 korun na litru. Nasvíc neřekl, kde budeme brát ropu v tomto roce. Opomněl veškeré problémy,
které skutečně ČR má a jejichž dopad bude v průběhu dalších let narůstat. Při sebechvále o
vynikajícím zvládnutí předsednictví EU se vyhnul vysvětlení, proč otočil o 180°, když ještě před pár
roky označoval řadu opatření plynoucích z Bruselu jako nepřijatelná. Nyní, jako předseda  EU
připojil v době celoevropského energetického tápání podpis pod navýšení kšeftu s emisními
povolenkami, ukončení výroby automobilů se spalovacími motory a vyvíjel nulovou aktivitu pro
samotnou Českou republiku. Ve vytváření sankcí vůči Rusku byl mnohem více ,,uvědomělý“ bez
přihlédnutí k tomu, jak všechny dopadnou právě na nás.

Projev premiéra Fialy lze považovat za směs lží, polopravd a ideologicky svázaných nesmyslů
přednesených rozvážným hlasem. Optimismus Fialy není na místě. A i rok 2023 ukáže, jak špatným
premiérem tento člověk je. Bohužel na nápravu škod po něm si ještě počkáme a budou neskutečně
drahé.
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